
Wloclawek, 1 6.09.20 1 6r.
Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Wloclawek

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Woclawka

w nawi4zaniu do odpowiedzi na moi4 interpelacjg z dnia 29 grudnia 2015 roku ponawiam
w imieniu mieszkaric6w zazuncza prosbg o budowg parkingu dra samochod6w osobowych wraz
z niezbgdn4 infrastruktur4 techniczn4 migdzy uric4 Ho24 a lasem. Na terenie tym, bgd4cyrn
wlasnosci4 Miast4 moze powstai ok. 70 miejsc parkingowych, co z\acz4co poprawi sytuacjg
wlaicicieli pojazd6w. Budowa parkingu w tym miejscu wplynie r6wniez korzystnie na estetvke
osiedla.
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